
 

 

 
 

Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde 
på Brædstrup Skole d. 08.04 2025 kl. 17.00 – 20.00  
 

Bestyrelsen: Camilla Nielsen, Maria Pedersen, Mads Nygaard, Siri Ambus, Jens Laust Bruun Skifter, Kim 
Rohde Sørensen og Mette Clemmesen 
Medarbejder repræsentanter: Maibritt Møller Wingender og Anne Kejlberg Madsen. 
Elevrepræsentanter: Gustav og Julius 
Byrådsrepræsentant: Lars Jensen  
Ledelsen: Lisbet Collet- Overgaard, Karina Plauborg Hasselstrøm og Hanne Lund 
 
Særligt inviteret: 
Afbud: Karina 
Fraværende: 
 
Mødeleder: Mads 
Referent: Lisbet 
 

Punkter Indhold Referat 

Godkendelse af 
dagsorden  

 Udkast til princip om arbejdsfordeling sættes på 
dagsordenen 

Godkendelse af referat 
 

 Referatet er godkendt.  

Nyt fra elevrådet 
 

 Der er planlagt “toast-dag" for alle skolens elever.  
Her kan elever og deres forældre bestille toast, 
hvorefter elevrådene vil lave toastene og dele dem 
ud til eleverne.  
 
Elevrådet har udarbejdet nogle lister med ønsker til 
udeområdet omkring Universet og mælkevejen 

Kort nyt fra  
Ledelsen 
Medarbejderne  
Forældre 
 

 Ledelse:  
-Der er gode tilkendegivelser vedr. Juniormesterlære, 
hvor der er 10 elever er har udtrykt interesse. 
Opfølgning med individuelle samtaler m. lærer, UU-
vejl. og leder.  
-Partnerskabsforum den 14. og 15. Maj på Brædstrup 
Bibliotek  
-Der ophænges kampagneplakater om trafik og børn. 
Kampagnen er henvendt til forældrene på skolen. 
- Der har været to personalemøder med fokus på at 
udnytte lokalressourcerne bedst muligt, da vi tænker 
at fordeler centerklasserne ud på alle tre matrikler.  
 
Forældre:  
-Henvendelse fra en forældregruppe om uro 
-Resume fra møde vedr. Kulturhus i Brædstrup.  
 

Orientering fra 
fællesmødet  
Jens og Mads 
 

 - Fællesmøde med øvrige skolebestyrelsen gav 
anledning til nogle gode drøftelser. Der var særligt 
blik for segregering. Det var et godt og konstruktivt 
møde.  



 

 

-Politikkerne ønsker et vælgermøde med 
skolebestyrelser den 4. november 
 

Udkast princip for 
arbejdsfordeling  

 “der er som udgangspunkt lærerskift mellem fase 1 
og fase 2” 
 
1½ linjeafstand 
 
Princippet er godkendt.  

Princip om fælles 
aktiviteter  

Oplæg og drøftelse  Forslaget blev drøftet.  
 
“Skolen... ser godt på forældregenereret samarbejde.  
 
Der er et arbejdsmøde den 23. april kl. 15.15-16.45, 
hvor alle fra skolebestyrelsen er velkommen.  
 
Næste gang:  
-Tale mere ind i princippet  
-lave en udrulningsperiode med tidligere princip for 
skolerejse.  

Orientering om 
skoleudviklingssamtalen 

Onsdag d. 2. april er der 
skoleudviklings samtale og 
vi vil gerne dele udpluk af 
drøftelserne fra dette 
møde.  
 

Der blevet givet en kort gennemgang.  
 
Et af fokuspunkterne er vores vision om én skole, 
hvor vi blandt andet har stået skolens to SFO’er 
sammen til én SFO. Det betyder, at eleverne fra 
centerklasserne og  
 

Årsberetning  
 

Input til årsberetningen  Format:  
 

Skolefoto   Kim er tovholder på dette 
punkt om forslag til 
samarbejde om skolefoto 

Der skal tages fællesbilleder af alle klasser og 
individuelle billeder af alle elever.  
 
Vi har besluttet, at vi laver et samarbejde med  
Photocare  
 

Timefordelingsplanen 
præsenteres og 
godkendes, samt 
orientering om 
planlægning af 
skoleåret 2025-26 
 

Folkeskolens 
kvalitetsprogram blev 
præsenteret ved sidste 
møde og vi fortsætter 
med at orientere om 
status, samt godkender 
timefordelingsplanen. 

Timetalsfordelingsplanen er godkendt.  

   

Evt.   Dejligt at 5B kan komme afsted til DM i 
Høvdingebold. 
 
Arbejdsgruppen om aktivitetsparken har taget 
kontakt og involveret elevrådet. 
 

Punkter til næste møde  Henvendelse fra en forældregruppe tages op på 
næste møde.  
 
Drøfte udkast til årsberetning 



 

 

 
Elevfravær (elevfravær, reduceret skema, data og 
procedure) 
 
Fritidspædagogikken, og aktiviteterne i SFO, måden 
man bliver mødt på.  
 

Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 
 
 
Er det skolens narrativ den største udfordring?  

 

 

 

 

 
 

 


